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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

15. juni 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 463
Vil ministeren venligst kommentere på Politikens artikler d. 10. juni 2009, om 
en rundspørge foretaget blandt 1.060 socialrådgivere, hvoraf halvdelen 
svarede nej til, at »de inden for de seneste tre år har kunnet leve op til de 
retningslinjer, som loven stiller til dit socialfaglige arbejde«, og vil ministeren 
tilkendegive om ministeriet er bekendt med resultaterne af lignende 
rundspørger eller undersøgelser, der af- eller bekræfter billedet, og kan 
ministeren oplyse, såfremt ministeren kan bekræfte billedet, hvad der kunne 
tænkes at ligge til grund, herunder økonomiske prioriteringer i kommunerne, 
for tilstanden, og hvad agter ministeren at gøre fremadrettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmahr@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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